
Protokoll fört vid Ordinarie årsmöte med Oxbergs Idrottsförening 2023-03-26 

Plats: Bygården Axi kl.17.30 Närvarande: Se bifogad närvarolista 

§ 1 Mötet öppnades av ordförande, Karin Eriksson 

§2 Till ordförande för dagens möte valdes Karin Eriksson, till sekreterare valdes Stefan Bergman. 

§3 Till justeringsmän valdes Barbro Olsson och Leif Lekander, att jämte ordförande justera dagens protokoll. 

§4 Mötet ansåg och godkände att detta årsmöte blivit stadgeenligt utlyst. (anslagstavlor, hemsidan samt Facebook) 

§5 Dagordningen för mötet lästes upp av ordförande varvid mötet godkände denna. 

§6 a) Styrelsens verksamhetsberättelse för 2022 utdelad till mötesdeltagarna och ordförande gick igenom denna. 

Styrelsen påtalar vikten om att bybor och andra pratar för, och sprider infonnationen, att fler personer behöver 
bidra och hjälpa till med framför allt vasaloppsarbetet men även andra byangelägna uppgifter. 
Berättelsen godkändes därefter av mötet 

b) Bokslut/ Resultatrapport/ Balansrapport för 2022 utdelat till deltagarna, föredrogs av Kjell Sverre, som 
kommenterade vissa delar. Styrelsen påtalar även detta år att vi framöver måste börja förbereda kostnader för 
vissa värdesänkningar samt ett ökat underhållsbebov på våra byggnader. Mötet godkände därefter denna 
rapport som lades till handlingarna. 

c) Revisionsberättelser. Detta år bestående av de två revisorernas varsina berättelser. Anledning framgår i resp. 
revisionsberättelsen. 

Revisor Jan-OlofHåmås läste upp sin berättelse. 

Revisor Ola Blumenberg läste därefter upp sin berättelse, som detta år resulterat i en s.k. "oren" revisions
berättelse. Anmärkningar framgår i revisionsrapporten . 
Ola gav därefter ett utförligt föredrag om vad han som revisor anser vara brister som begåtts under det gångna 
året. 

Båda revisorerna tillstyrker dock att årsmötet beviljar styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för räkenskapsåret. 

Styrelsen mottar kritiken och synpunkterna och går vidare med det som framkommit i revisionsrapporterna 
samt det som påtalats av revisorerna. 

d) Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen. Stämman tillstyrkte full ansvarsfrihet för styrelsen för det gångna 
räkenskapsåret 2022. 

§7 Arvoden till styrelsen och revisorerna beslutades att för 2023 fortsatt avsätta 16 000 kr för styrelsen att fördela. 

§8 Angående regler/ medlemsavgifter 2023 beslutades att följande, oförändrat, skulle gälla: 

• Enskild medlem - 50kr/år, oavsett ålder. 

§9 Till styrelse valdes följande: Kjell Sverre (ordförande, nyval 2år), 
Sabine Kuhn (kassör, omval 2år), Stefan Bergman (sekreterare, omval 2år), 
Leif Bergman (omval 2år) och Torbjörn Eriksson (kvarstår lår). 
Mattias Johansson (kvarstår 1 år) och Emil Andersson (kvarstår 1 år) 

I samband med val av styrelseledamöter beslöts att: 
Firman tecknas var för sig av föreningens nya ordförande, Kjell Sverre 590707-2036 eller Kassör Sabine 
Kuhn 670713-9561 eller av två ordinarie styrelseledamöter i förening . 
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§ 10 Revisorer och rev . suppleant: Till revisorer omvaldes 1 år, Jan-Olov Håmås samt nyval I år Folke Hed in . 
Till revisorssuppleant valdes I år nyval Eva Thelin-Spännar. 

§ 11 Till valberedning valdes: Nyval 1 år Leif Lekander (sammankallande) och omval I år, Elsie Andersson. 

§ 12 Val av sektioner/ kommitteer, se separat sammanställning. 

§ 13 Framställningar och förslag från styrelsen och motioner från medlemmar: 
Inga motioner inkomna. 

§14 Förslag till budget för 2023 utdelat till deltagarna och Kjell Sverre gav vissa kommentarer och förtydliganden. 
Budgeten för 2023 fastställdes och godkändes därefter av mötet. 

Därefter läste ordförande upp verksamhetsplanen för 2023 och mötet godkände även denna. 

Möjligheten för medlemmar att skapa projekt upp till 2000 kr, och få snabbt svar på bidrag från föreningen 
kvarstår som tidigare beslutat. Kontakta någon i styrelsen för att få godkänt att starta. 

§ 15 Övriga frågor 

Kjell informerade kring Vasaloppsveckoma och dess stora behov av att frivilliga bidrar till att OIF klarar 
de åtaganden vi har med Vasaloppets organisation. 

Oxbergs IF 90 år, jubileumsskrifter finns ett antal kvar. Förslag att lotta ut dessa bland medlemmar samt 
andra förslag. Uppgiften lämnas till nya styrelsen att ta ställning till. 

En informationsdag för medlemmar och andra kring den skidskytteverksamhet som nyligen startats i 
föreningen bör hållas. När, var och hur detta bäst sker lämnas till nya styrelsen att ta ställning till. 

Leif L uppmanade att sprida ut önskemålet att spara resultat, tidningsurklipp, bilder m.m. från dagens 
Oxbergs IF. Detta kommer att behövas för framtida jubileum och tillbakablickar. 

Mötet avslutades 

~(i 
{ ............ . . . ........ . .. ... . ... . 
Karin Eriksson, Ordf. 

Justeras: 

Barbro Olsson 
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